



A NOTE FROM THE COMMUNICATIONS OFFICE

Dear Faculty, Staff, Students and Parents,

(Scroll down for Chinese translation)

(请翻阅后面的中文翻译)

Please be advised that the Guangzhou Education Bureau has **recommended the closure of all schools, including AISG through February 14th, 2020 and re-open on February 17th, 2020. Please note, all Athletics and Activities events have also been cancelled through February 17th.**

In order to minimize the impact on the school schedule and student learning, the school and its teachers will offer online lessons to our students beginning Tuesday, February 4th until the school is given notice to reopen.

As I'm sure you're aware, this is a rapidly evolving situation and we'd like to thank you in advance for your patience and support.

We remain in close contact with our community partners in Guangzhou, in particular, the Guangzhou Education Bureau, the Guangzhou Health Bureau, the U.S Consulate, and Global Doctors to ensure the most up to date information is available to us.

More specific details will be shared with our community regarding the online lessons early next week.

In the meantime, please continue to check your email for further updates.

Kind Regards,

Kevin Baker

Director

American International School of Guangzhou

尊敬的教职员工，学生和家

请注意，AISG将按照广州市教育局建议暂时延迟开学，我校暂定开学日为2020年2月17日。2020年2月3日至2月14日学校不开放。请注意，原定2月17日之前的所有体育和活动项目都已被取消，直至另行通知。

为了尽量减少对学校日程安排和学生学习的影响，学校老师将从2月4日(星期二)开始为学生提供在线教学网络课程，直至收到学校发出重新开学的通知。

我们密切与社区合作伙伴联系，尤其是广州市教育局、广州市卫生局、美国领事馆和全球医生。确保我们获得最新的信息报告。

有关在线教学网络课程的详细通知将于下周初与家长分享。

与此同时，请持续关注您的电子邮件，密切留意进一步通知。



American International School of Guangzhou
Er Sha Campus No 3 Yan Yu Street South, Er Sha Island
Guangzhou, (8620) 8735 3392

www.aisgz.org